

No. 28911. Multilateral

BASEL CONVENTION ON THE CONTROL OF TRANSBOUNDARY MOVEMENTS OF HAZARDOUS WASTES AND THEIR DISPOSAL. BASEL, 22 MARCH 1989 [United Nations, Treaty Series, vol. 1673, I-28911.]

AMENDMENT TO THE BASEL CONVENTION ON THE CONTROL OF TRANSBOUNDARY MOVEMENTS OF HAZARDOUS WASTES AND THEIR DISPOSAL. GENEVA, 22 SEPTEMBER 1995 [United Nations, Treaty Series, vol. 3347, A-28911.]

APPROVAL*

Dominican Republic

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 18 March 2024

Date of effect: 16 June 2024

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 18 March 2024

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 28911. Multilatéral

CONVENTION DE BÂLE SUR LE CONTRÔLE DES MOUVEMENTS TRANSFRONTIÈRES DE DÉCHETS DANGEREUX ET DE LEUR ÉLIMINATION. BÂLE, 22 MARS 1989 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1673, I-28911.]

AMENDEMENT À LA CONVENTION DE BÂLE SUR LE CONTRÔLE DES MOUVEMENTS TRANSFRONTIÈRES DE DÉCHETS DANGEREUX ET DE LEUR ÉLIMINATION. GENÈVE, 22 SEPTEMBRE 1995 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 3347, A-28911.]

APPROBATION

République dominicaine

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 18 mars 2024

Date de prise d'effet : 16 juin 2024

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 18 mars 2024

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier.